
 
PROTOKÓŁ  NR 130.2014   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 12 sierpnia 2014.   

 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat realizacji i remontów inwestycji w 2014 roku.  
3. Sprawy bieżące. 
4. Wolne wnioski. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 
 
 
Ad1. Protokół Nr 129.2014 z 04 sierpnia 2014 r. został przyjęty. 
  
Ad2. Pan Marek Markowski  przedstawił i omówił realizacje inwestycji 
drogowych i remontów dróg  zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu. 
W trakcie dyskusji radni zadawali pytania min. 
Radny Robert Szydlik zapytał, czy w tym roku jest szansa na dalszą realizację 
budowy wodociągu w miejscowości  Kozły, Wólka Kozłowska, Konary, osiedle 
Klonowa-Norwida.  
 
Pan Markowski odpowiedział, że został złożony wniosek  na budowę II etapu tj. 
ulica Pogodna, Tarczyńskiego, Klonowa, krótki odcinek w Wólce Kozłowskiej i 
sięgacz w ul. Sieroszewskiego. Jeśli we wrześniu  uzyskamy promesę, to 
będziemy mogli ogłosić przetarg i rozpocząć roboty.  
 
Radni pytali o inwestycje, które miały być realizowane ze środków ze sprzedaży 
mienia. 
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Pan Markowski odpowiedział, że jeśli wpłyną środki, to inwestycje będą 
realizowane.  
  
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Mieszkaniec  Jażwia zwraca się ponownie do Burmistrza z prośbą o 
zamontowanie lampy na słupie elektrycznym posadowionym przed jego 
posesją, gdyż brak oświetlenia powoduje ogromne zagrożenie dla 
rodziny. Posesja mieszkańca graniczy z lasem, a jego bliskie sąsiedztwo 
stwarza pewnego rodzaju zagrożenie. 
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się. 
 

2. Mieszkanka ulicy Warszawskiej w Tłuszczu zwraca się z prośbą  o  
     reakcję i podjęcie działań związanych z zakłócaniem porządku i ciszy    
     nocnej na ulicy Warszawskiej, na której oprócz picia alkoholu, słuchania  
     muzyki, pisków, wrzasków i przekleństw, urządzane są wyścigi  
     motocyklowe i jazda na quadach. Mieszkanka informuje, że od pół roku  
     nie było żadnego patrolu policji.  
     Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radny Dariusz Kur, przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
poinformował, że Komisja postanowiła zorganizowała spotkanie z właścicielami 
sklepu, salonu gier, radnymi z tego terenu i policją w  celu  wyjaśnienia sytuacji.  
 
 
 
 
  
Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 12 sierpnia 2014 roku 
godzina 8.30. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                 Przewodniczący Komisji 
 
                                                                    Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu. 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 07 sierpnia 2014 r. 
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